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11-spelarplan på Sicklavallen 

Motion från Socialdemokraterna i Nacka  
 
Bristen på idrottsytor i Nacka, i synnerhet i de centrala delarna, har länge diskuterats. Sicklavallen är 
en av dessa viktiga centrala platser där behovet av idrottsytor är stort och kommer bli ännu större i 
takt med att Nacka växer. Enligt befolkningsstatistiken bor idag över 100 000 personer i Nacka, en 
fjärdedel av denna befolkning är barn och flest personer bor i kommundelen Sicklaön.  

Föreningslivet har länge påtalat behovet av att bygga ut den nuvarande planen på Sicklavallen till en 
11-spelarplan. Fotbollsplanen är redan idag underdimensionerad och kapaciteten räcker inte till för 
alla. Planen utnyttjas av både föreningslivet, skolorna i området och för spontanidrott. 

Sickla IF som är en av Sveriges största fotbollsklubbar uppger att de idag inte kan ta in alla barn som 
står i kö då idrottsytorna inte räcker till. Trots detta spelar de inte enbart på Sicklavallen utan tar upp 
tid på till exempel Älta IP vilket påverkar föreningarna i Älta. 

Det är oerhört viktigt att barn och unga har tillgång till idrottsytor i närheten av sin bostad. Det 
främjar fysisk rörelse och bidrar positivt till folkhälsan. Det gynnar integrationen och är en viktig 
brottsförebyggande insats, då unga har möjlighet till meningsfull fritid istället för att riskera att dras 
in i kriminalitet.  
 

Socialdemokraterna yrkar därför:   

− Att uppdra Kommunstyrelsen att ändra inriktningen för framtagandet av detaljplanen för 
Sydvästra Plania så att den innehåller en 11-spelarplan.  
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